
 

Zápis z 
 
Valné zhromaždenie (VZ) v súlade s rozoslanými pozvánkami začalo rokovanie 19.04.2023 
o 09:30. V čase otvorenia bolo prítomných menej ako polovica členov AČE SR. Spolu sa 
zúčastnilo 42 členov a 5 členov študentov
v archíve AČE SR. 
VZ uviedol predseda AČE SR Prof. Bodík privítaním účastníkov. Konštatoval prítomnosť 
menej ako polovice členov a pripomenul znenie stanov ohľadne hlasovania v takejto situácii,
s tým, že hlasovania budú prebiehať až po jednej hodine od oficiálneho začiatku. Tlmočil 
pozdravy od CzWA a IWA a
a predsedu Revíznej komisie AČE SR. Predstavil program 25. VZ, pričom upozornil, že 
oproti programu v pozvánke došlo k
SR -  AERZEN Slovakia, s.r.o.
 
 

1. Schválenie programu 2
 
Predložený program v rozsahu:
1. Schválenie programu  
2. Informácia o aktivitách AČE SR v roku 2022 (I. Bodík) 
3. Informácia o členskej základni AČE SR, potvrdenie nových členov (P. Ševčík)
4. Správa o hospodárení AČE SR, finančný plán a členské na rok 2023 (Z. Imreová)
5. Správa revíznej komisie AČE SR (
6. Plán aktivít na rok 2023 (I. Bodík
7. Rôzne a diskusia  
9. Odborný seminár korporatívneho člena AČE SR 
 (predstavenie firmy a jej hlavných aktivít 
8. Obed  
Program schválilo všetkých 42
 
 
2. Aktivity AČE SR v roku 20
 
Materiál pripravil Prof. Ing. Bodík, predseda AČE SR.
Aktivity v roku 2022 boli relatívne pestré v
 

 24. VZ 2022 prezenčná forma, štandardný 
 Dňa 18.5.2022 sa konal odborný seminár pod organizáciou našej Asociácie na tému 

„Koreňové ČOV – východisko z núdze pre malé obce?“. Seminár mal početnú účasť 48 
účastníkov a veľmi dobrý ohlas z laickej aj odbornej verejnos
prezentácie je možno pozrieť na www.acesr.sk

 AČE SR udelila cenu za najlepšiu diplomovú prácu v odbore za rok 2022 :
Ing. Adrián Molovčák: „Návrh a prevádzkovanie ozonizačného reaktora s fluidizovanou 
vrstvou“,  študijný program Envi
Bratislava. Abstrakt práce je na www.acesr.sk

 Asociácia sa podieľala na organizácii konferencie Kaly a odpady 2022, ktorá sa konala 
15.-16. júna 2022 v Hoteli Fontána v Brne. 
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Zápis z 25. valného zhromaždenia AČE SR 

Valné zhromaždenie (VZ) v súlade s rozoslanými pozvánkami začalo rokovanie 19.04.2023 
o 09:30. V čase otvorenia bolo prítomných menej ako polovica členov AČE SR. Spolu sa 

členov študentov bez hlasovacieho práva,prezenčná listina je 

VZ uviedol predseda AČE SR Prof. Bodík privítaním účastníkov. Konštatoval prítomnosť 
menej ako polovice členov a pripomenul znenie stanov ohľadne hlasovania v takejto situácii,

tým, že hlasovania budú prebiehať až po jednej hodine od oficiálneho začiatku. Tlmočil 
IWA a uviedol ospravedlnenia neprítomnosti členov Výboru AČE 

predsedu Revíznej komisie AČE SR. Predstavil program 25. VZ, pričom upozornil, že 
pozvánke došlo k zmene - Odborný seminár korporatívneho člena AČE 

AERZEN Slovakia, s.r.o. sa mal uskutočniť už pred obedom. 

Schválenie programu 25. VZ AČE SR 

rozsahu: 
   

2. Informácia o aktivitách AČE SR v roku 2022 (I. Bodík)  
3. Informácia o členskej základni AČE SR, potvrdenie nových členov (P. Ševčík)
4. Správa o hospodárení AČE SR, finančný plán a členské na rok 2023 (Z. Imreová)
5. Správa revíznej komisie AČE SR (P. Ďuroška) 

Bodík) 

Odborný seminár korporatívneho člena AČE SR -  AERZEN Slovakia, s.r.o.
(predstavenie firmy a jej hlavných aktivít – minulosť, súčasnosť a budúcnosť)

42zúčastnených členov. 

roku 2022 

Materiál pripravil Prof. Ing. Bodík, predseda AČE SR. 
relatívne pestré v porovnaní s predošlými pandemickými rokmi

24. VZ 2022 prezenčná forma, štandardný program, prednáška Air Consulting
Dňa 18.5.2022 sa konal odborný seminár pod organizáciou našej Asociácie na tému 

východisko z núdze pre malé obce?“. Seminár mal početnú účasť 48 
účastníkov a veľmi dobrý ohlas z laickej aj odbornej verejnosti. Link na program aj 
prezentácie je možno pozrieť na www.acesr.sk 
AČE SR udelila cenu za najlepšiu diplomovú prácu v odbore za rok 2022 :
Ing. Adrián Molovčák: „Návrh a prevádzkovanie ozonizačného reaktora s fluidizovanou 
vrstvou“,  študijný program Environmentálna chémia a technológia, FCHPT STU 
Bratislava. Abstrakt práce je na www.acesr.sk 
Asociácia sa podieľala na organizácii konferencie Kaly a odpady 2022, ktorá sa konala 

16. júna 2022 v Hoteli Fontána v Brne.  

Valné zhromaždenie (VZ) v súlade s rozoslanými pozvánkami začalo rokovanie 19.04.2023 
o 09:30. V čase otvorenia bolo prítomných menej ako polovica členov AČE SR. Spolu sa 

bez hlasovacieho práva,prezenčná listina je 

VZ uviedol predseda AČE SR Prof. Bodík privítaním účastníkov. Konštatoval prítomnosť 
menej ako polovice členov a pripomenul znenie stanov ohľadne hlasovania v takejto situácii, 

tým, že hlasovania budú prebiehať až po jednej hodine od oficiálneho začiatku. Tlmočil 
uviedol ospravedlnenia neprítomnosti členov Výboru AČE 

predsedu Revíznej komisie AČE SR. Predstavil program 25. VZ, pričom upozornil, že 
Odborný seminár korporatívneho člena AČE 

3. Informácia o členskej základni AČE SR, potvrdenie nových členov (P. Ševčík) 
4. Správa o hospodárení AČE SR, finančný plán a členské na rok 2023 (Z. Imreová) 

AERZEN Slovakia, s.r.o. 
minulosť, súčasnosť a budúcnosť) 

predošlými pandemickými rokmi: 

program, prednáška Air Consulting 
Dňa 18.5.2022 sa konal odborný seminár pod organizáciou našej Asociácie na tému 

východisko z núdze pre malé obce?“. Seminár mal početnú účasť 48 
ti. Link na program aj 

AČE SR udelila cenu za najlepšiu diplomovú prácu v odbore za rok 2022 : 
Ing. Adrián Molovčák: „Návrh a prevádzkovanie ozonizačného reaktora s fluidizovanou 

ronmentálna chémia a technológia, FCHPT STU 

Asociácia sa podieľala na organizácii konferencie Kaly a odpady 2022, ktorá sa konala 
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 V dňoch 19. – 21. októbra 2022 sa uskutočnila 12. bienálna konferencia s 
medzinárodnou účasťou Odpadové vody 2022. Zúčastnilo sa 307 registrovaných 
účastníkov.  Celkový počet príspevkov bol 77, z toho 47 prednášok a 30 posterov. 

 V roku 2022 boli aktívne tri odborné skupiny  
o „Monitoring a možnosti odstraňovania organických mikropolutantov z vôd“, 

zastrešuje projekt MZ SR o monitoringu drog v odpadových vodách SR.   
o „Zápach v stokových sieťach a na ČOV“  
o „Malé a domové ČOV“ sa zapájala do tvorby zmien aktuálnych legislatívnych 

predpisov pre malé a domové ČOV, ktoré otvorilo MŽP SR v rámci prípravy 
novelizácie NV 269/2010 – Ing. Penzés, Ing. Belica, prof. Bodík 

 Aktualizácia web stránky a propagačných materiálov 
o Pridávanie nových informácií (Ing. Gablíková) – www.acesr.sk 
o Stránka AČE SR na sieti LinkedIn (založili a spravujú Ing. Fuentes, Ing. 

Ševčík) 
o Príprava konferenčno – seminárového softwaru (konferencia.acesr.sk ; 

seminar.acesr.sk) 
 
Výbor AČE SR vyslovil vďaku organizátorom všetkých odborných akcií v roku 2022 za ich 
čas a úsilie venované príprave a realizácii jednotlivých akcií ako aj správe webu a stránky na 
sieti LI. 
 
Uvedené informácie sú pri riadnom VZ zobraté na vedomie. 
 
 
3. Informácia o členskej základni AČE SR, potvrdenie nových členov: 
 
Materiál pripravil Ing. Ševčík, sekretár AČE SR  
Ing. Ševčík v spolupráci s prof. Bodíkom predstavili VZ kandidátov na nových členov AČE 
SR, niektorí boli aj prítomní. 
 
Noví individuálni členovia:  
 

 Ing. Ján Žember  individuálny riadny člen (prítomný) 
 RNDr. Tomáš Kratochvíl individuálny riadny člen 
 Ing. Jakub Jurík  individuálny člen - študent 
 Ing. Nikola Šoltýsová  individuálny člen – študent (prítomná) 
 Ing. Alexandra Tulipánová individuálny člen – študent 
 Ing. Tomáš Lukáč  individuálny člen – študent (prítomný) 
 Ing. Nina Petrovičová  individuálny člen – študent 

 
Prof. Bodík oboznámil účastníkov VZ s odôvodnením, prečo Výbor AČE navrhol prijatie 
RNDr. Kratochvíla za riadneho člena napriek jeho vzdelaniu v odbore geológia a pôsobeniu 
v odbore úpravy pitnej vody. 
Výsledky hlasovania: 

 Ing. Ján Žember  Za: 42  Proti: 0  Zdržal(a) sa: 0 
 RNDr. Tomáš Kratochvíl Za: 42  Proti: 0  Zdržal(a) sa: 2 
 Ing. Jakub Jurík  Za: 42  Proti: 0  Zdržal(a) sa: 0 
 Ing. Nikola Šoltýsová  Za: 42  Proti: 0  Zdržal(a) sa: 0 
 Ing. Alexandra Tulipánová Za: 42  Proti: 0  Zdržal(a) sa: 0 
 Ing. Tomáš Lukáč  Za: 42  Proti: 0  Zdržal(a) sa: 0 
 Ing. Nina Petrovičová  Za: 42  Proti: 0  Zdržal(a) sa: 0 

 
 
Noví korporatívni členovia:  
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WILO CS, s.r.o.   Za: 42  Proti: 0  Zdržal(a) sa: 0 
 
Obnovenie korporatívneho členstva: 
BDL Consult, s.r.o.   Za: 42  Proti: 0  Zdržal(a) sa: 0 
 
Ukončenie členstva: 
Doc. Ing. Ľubomír Hyánek, CSc. – čestný člen, zomrel 22.11.2022 
Docentovi Hyánkovi venovali prítomní moment ticha. Prof. Bodík v skratke priblížil pôsobenie 
doc. Hyánka v AČE a čistiarenstve na Slovensku, Doc. Námer upozornil, že viac informácií o 
životnom diele doc. Hyánka je spísaná v príspevku v časopise Vodní Hospodářství. 
 
 
Členská základňa Asociácie má v súčasnosti nasledovné zloženie (po schválení 
predložených zmien): 
Individuálni členovia:   133 (+7 -1) 

z toho 0 čestných členov,  
110 riadnych individuálnych členov,  
6 pridružených členov a  
17 individuálnych členov – študentov 

Korporatívni členovia:  22 
spolu 155 členov (počet hlasov 138) 
 
VZ vzalo na vedomie aktuálny stav členskej základne. Výbor AČE SR vyzval individuálnych 
pridružených členov spĺňajúcich podmienky riadneho členstva, aby požiadali o zmenu 
členstva. 
 
 
Informácia o návrhu výšky členských poplatkov  
 
Výbor navrhol na rok 2023zvýšiť členský poplatok pre individuálne členstvo o 10,- EUR 
z 30,- na 40,- EUR/rok. Pre korporatívnych členov AČE SR zostáva poplatok nezmenený. 
 
Navrhované členské poplatky pre rok 2023boli nasledovné: 
individuálny člen -   40,- Eur  
študentský člen -   5,-   Eur 
korporatívny člen -   350,-  Eur 
čestný člen -    0,- Eur  
individuálny člen poberajúci starobný dôchodok - 0,- Eur   
 
Súhlas s navrhnutým členským pre rok 2023 a teda so zvýšením členského poplatku pre 
individuálne členstvo vyjadrilo41 zúčastnených členov, jeden člen sa zdržal. 
 
 
4. Správa o hospodárení AČE SR za rok 2022 
 
Pripravila Ing.Imreová, hospodár AČE SR 
 
Odborné a konzultačné práce 
V roku 2022 niektorí členovia AČE SR riešili odborné práce pre nasledovné firmy: 

 Hydrobiologické hodnotenie kalov na ČOV pre Mondi SCP Ružomberok (Kollárová)  
 Optimalizácia a návrh úpravní vôd pre Eurowater (Zakhar) 
 Monitoring drog v odpadových vodách SR, pre NCMD – projekt MZ SR (Bodík) 
 Odborné posudky menších/obecných/koreňových ČOV 

Niektoré práce sa prelínali s riešením (alebo fakturáciou) s rokom 2019, resp. s rokom 2021. 
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Celkový príjem z odborných a konzultačných prác za rok 2022 bol 2 071,71€ 
 
Predseda výboru AČE SR vyslovil vďaku tým členom, ktorí sa podieľajú na odborných 
prácach pod hlavičkou AČE SR 
 
 

Prehľad hospodárenia podľa hlavných položiek v roku 2022 (v EUR) 
 

Aktivita  príjem výdaj rozdiel

členské 3 175,00 € 0,00 € 3 175,00 €
Odborné a konzultačné služby 159 233,8 125 355,04 33 878,76 €
HZ TVK (Hutňan) 0 223,13 -223,13 €
HZ Mondi 21 (Kollárová) 2 450 1 386,09 1 063,91 €
HZ Mondi 22 (Kollárová) 3 850 3 147,38 702,62 €
HZ Eurowater 11/22(Zakhar) 0,00 302,78 -302,78 €
HZ MZ Drogy 22 (Bodík) 18 000,00 14 727,34 3 272,66 €
Znalecký posudok ČOV Láb 800,00 700,00 100,00 €
Znalecký posudok ČOV  500,00 444,80 55,20 €
Seminár KČOV 2 019,00 650,00 1 369,00 €
Znalecké posudky obecných ČOV 150,00 0,00 150,00 €
Odpadové vody 2022 131 464,80 93 049,64 38 415,16 €
Odvody soc. a zdrav.poisť. 0,00 10 501,43 -10 501,43 €

  
Režijné náklady 0,00 € 23 271,62 € -23 271,62 €
Poštovné, PO BOX, web doména 0 7 577,76 -7 577,76 €
Vedenie účtovníctva, dane, mzdy 0 7 718,15 -7 718,15 €
Bankové poplatky, prevody 0 238,40 -238,40 €
Exkurzie 0 1000,00 -1 000,00 €
T-mobile – služby 0 312,58 -312,58 €
EWA – členské, cestovné 0 1 219,00 -1 219,00 €
Ceny AČE 0 100,00 -100,00 €
SOVAK – predplatné 0 1 145,73 -1 145,73 €
Vodní hospodářství - predplatné 0 3 960,00 -3 960,00 €

Valné zhromaždenie 0 1 261,50 -1 261,50 €

Drobný nákup 0 21,67 -21,67 €

  
SPOLU 162 408,80 € 148 626,66 € 14 004,59€
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Stavy na účtoch v roku 2022 
 

  stav k 1.1.2022     
  Hotovosť Bank. účet 1 Bank. účet 2 CZK hotovosť 
  104,24 € 11 976,41 € 20 815,94 € 866,50 CZK 
        
  Spolu 32 896,59 €   866,50 CZK 
 
  stav k 1.1.2023     
  Hotovosť Bank.Účet1 Bank.Účet2 CZK hotovosť 
  328,53 € 10 635,93 € 35 936,72 € 0 CZK 
        
  spolu 46 901,18 €   0 CZK 
 
Podľa finančného plánu z VZ 2022 mal byť plánovaný stav zostatku cca 24 433,- € 
 

rozdiel 2022-2023 +22468,18 €   0,00 CZK 
 
Predseda prof. Bodík oboznámil prítomných členov AČE o problémoch pri prihlasovaní 
a fakturáciách konferencie OV2022, pričom evidujeme neplatičov a kvôli výskytu záväzne 
prihlásených, ktorí následne neuhradili vložné, boli vyplatené odmeny organizátorom 
v nadmernej výške. P.Ďuroška navrhol zaviesť inštitút zálohovej faktúry, bez úhrady ktorej 
nebude možné vojsť na konferenciu. Predseda upozornil prítomných na fakt, že pri registrácii 
na konferenciu je potrebné vypĺňať prihlášky v súlade s názvami vysielajúcich organizácií 
podľa zápisu v obchodnom registri, inak nám ekonomické úseky a účtovníci faktúry vracajú 
na prerobenie. Takisto vysvetlil navýšenie nákladov na konferenčný software kvôli 
neočakávanému vyrubeniu DPH pri platbe do ČR. 
 
Správu o hospodárení ako aj stav na účtoch AČE SR za rok 2022vzali prítomní členovia na 
vedomie. Viedla sa diskusia o vymáhaní členského, P.Ďuroška navrhol riešiť nedoplatky pri 
vstupe na VZ. 
 
 
5. Správa revíznej komisie AČE SR za rok 2022 
 
Správu predložil a odprezentoval členrevíznej komisieP.Ďuroška. 
 
Revízna komisia preskúmala účtovníctvo, správu o hospodárení ako aj zápisy zo zasadnutí 
výboru a inú dokumentáciu. Tieto materiály mali všetci členovia RK v dostatočnom predstihu 
k dispozícii a mali dostatok času na ich kontrolu. RK uskutočňovala aj ďalšiu činnosť ako je 
priebežná kontrola činnosti a hospodárenia AČE SR a kontrola plnenia uznesení zo 
zasadaní výboru a Valného zhromaždenia AČE a pripravila správu RK na toto Valné 
zhromaždenie.  
 
Súhrnný stav účtovníctva bol súčasťou správy o hospodárení AČE SR, na požiadanie môžu 
členovia AČE SR nahliadnuť aj do kompletných záznamov účtovnej knihy. Účtovníctvo AČE 
SR bolo v minulom roku bohaté, pretože AČE SR organizovala seminár o koreňových 
čistiarňach a konferenciu Odpadové vody 2022. RK konštatuje, že každý záznam v účtovnej 
knihe je doložený účtovným dokladom – príjmovým, resp. výdajkovým dokladom, faktúrou, 
bankovým záznamom, pokladničným blokom alebo vyúčtovaním služobnej cesty. Revízna 
komisia nenašla pri kontrole hospodárenia a ďalšej činnosti AČE SR žiadne závažné 
nedostatky a konštatuje, že stav účtovnej evidencie je v súlade so zásadami hospodárenia 
pre právne a ekonomicky samostatné, neziskové, nezávislé a nepolitické subjekty a rovnako 
v súlade so stanovami AČE SR. Pripomíname, že účtovníctvo AČE SR je každoročne 
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kontrolované aj profesionálnym účtovníkom. Napriek tomu odporúčame hospodárovi AČE 
viesť účtovníctvo tak, aby pri niektorých účtovaných položkách nebol vykazovaný debet 
hotovostnej pokladne. 
 
Revízna komisia rovnako skontrolovala zápisy z posledného VZ a zo zasadaní Výboru AČE 
SR. Neboli zistené žiadne nedostatky v plnení prijatých uznesení. Všetky uznesenia VZ a 
Výboru AČE boli splnené, resp. sa plnia podľa schválených termínov.  
Záverom RK konštatuje, že za hodnotené obdobie sa nevyskytli žiadne skutočnosti ani 
podania členskej základne, na základe ktorých by bolo potrebné konanie revíznej komisie 
v zmysle stanov AČE SR. 
 
Revízna komisia osvedčuje činnosť výboru za obdobie od posledného VZ. 
 
P.Ďuroška ďalej odporučil hospodárovi prehľadnejšie delenie príjmov a výdavkov do 
kategórií. 
Predseda vysvetlil, že spoločnosť s ručeným obmedzením, ako má CzWA ako spin-off firmu 
na poskytovanie komerčných služieb, sa AČE SR zatiaľ neoplatí, nakoľko ročný príjem 
z odborných činností je len okolo 8 tisíc EUR, s.r.o. sa oplatí pri príjme nad 50 tisíc EUR 
kedy sa už firma stáva platcom DPH. AČE SR je platcom DPH ale iba kvôli platbám do 
zharaničia, napr. kvôli úhradám analýz drog v odpadových vodách v ČR. 
 
Pri riadnom VZ je správa revíznej komisie AČE SR zobraná na vedomie. 
 
6. Plán aktivít AČE SR na rok 2023 
 
Plán aktivít predstavil Prof. Ing. Bodík, predseda AČE SR. 
 
Rok 2023už beží, niektoré aktivity sa už aj zrealizovali: 

 15. marca odborný webinár o revízii Smernice 271/91 EHS o čistení komunálnych 
odpadových vôd 

 30.-31.3.2023 spoločné zasadnutie výborov AČE SR a CzWA na zámku v 
Smoleniciach – 23 (11 + 12) účastníkov  

 25. VZ – 19.4.2023 Hotel Bratislava 
 
Plánované aktivity 

 Cena AČE SR za najlepšiu diplomovú prácu v oblasti čistenia odpadových vôd, 
spracovania kalov – FCHPT a SvF STU Bratislava 

 Participácia na organizácii konferencie CzWA VODA 2023 v termíne 20.-22. 
september 2023 v Litomyšli 

 9 mladých účastníkov s aktívnou účasťou – hradenie nákladov 
 Spoluorganizovanie konferencie „Rekonštrukcie SSaČOV“, 18.–20.10.2023, 

Podbanské,  
 Prísľub na ďalší projekt z NCMD – MZdr SR (Bodík) 
 Online odborné webináre na aktuálne témy  

o Zápach v odpadových vodách,  
o Manažment dažďových vôd v zmysle revízie 271/91,  
o Prírodné spôsoby čistenia odpadových vôd + domové ČOV v rámci novely 

269/2010,  
o Opätovné využívanie odpadových vôd 
o ... 

Sekretár Ing. Ševčík vyzval prítomných členov na ďalšie námety na webináre ako aj 
korporatívnych členov na ponúknutie prezentácií technických riešení aktuálnych 
problémov v čistiarenstve. Doplnené boli nasledovné témy: 

o  Obnova vodovodov, kanalizácií a ČOV (P.Ďuroška) 
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o  Likvidácia odvodneného kalu (W.Frank) 
o  Energetická náročnosť ČOV (J.Námer) 

 
J.Námer skritizoval maximálny počet 100 účastníkov na poslednom webináre a nemožnosť 
robiť záznam z webinára. Predseda so sekretárom oznámili, že výbor plánuje začať využívať 
fakultnú licenciu na služby Google (Meet) resp. zakúpiť licenciu MS 365 Business Standard 
s nástrojom MS Teams a OneDrive pri cene cca 12 EUR/mesiac. 
Ing. Belica uviedol pripravovanú októbrovú konferenciu „Rekonštrukcie SSaČOV“, ktorá by 
už mala byť aj zverejnená na webstránke VÚVH. 
Predseda uviedol, že prvý webinár v najbližšom období bude v druhej polovici júna o Novele 
NV SR č. 269/2010 Z.z. 
Prebehla krátka diskusia medzi účastníkmi, P.Ďuroška ju zakončil apelom na racionalizáciu 
priorít a riešení (nielen zo strany štátnych orgánov) a na transfer fungujúcich riešení zo 
zahraničia. 
 
Schválenie plánu aktivít AČE SR na rok 2023 bolo jednohlasné (42 hlasov za), nikto sa 
nezdržal 
 
 
7. Finančný plán AČE SR na rok 2021 
 
Finančný plán predložila hospodárka AČE SR Ing. Imreová spolu s predsedom AČE SR prof. 
Ing. Bodíkom. 
 
Stav k 1.1.2023 – 46 901,18 € 
 Príjem Výdaj 

 Členské príspevky 11 000 0 

 24. VZ Bratislava  0 1 700 

 Expertné práce 2023 2 000 0 

 Banka, telefón, pošta, kanc. potreby, občer., dary, dane, www 0 3 000 

 Výbor (služob.cesty + akcie) + účtovníctvo + administratíva 0 2 500 

 VODA 2023 – mladí vedci 0 3 000 

 Projekt MZdr - Drogy 18 000 18 000 

 Spoločné zasadnutie výborov AČE a CzWA 0 3 500 

 Časopis SOVAK 0 1 500 

 Spolupráca AČE SR a FCHPT STU (exkurzia) 0 1 000 

 EWA členské 2022 + aktivity 0 2 000 

 Nákupy (knihy, dary, ...), + ostatné iné výdaje  0 500 

 Odborné skupiny réžia 0 1 500 

  SPOLU 31 000 38 200 

 
Odhadovaný stav k 1.1.2024 – 39 701,18 € 
 
Schválenie finančného plánu AČE SR na rok 2023 bolo jednohlasné, nikto sa nezdržal. 
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8. Diskusia a Rôzne 
 

 Informácia o stretnutí výborov AČE SR a CzWA – Predseda Bodík hovoril ako CzWA 
hodnotí ich spojenie do jednej organizácie a že výbor uvažuje o vzniku podobnej 
jednoty na Slovensku aj kvôli silnejšiemu hlasu pri tvorbe strategických dokumentov a 
legislatívy. J.Námer navrhol rozšíriť pôsobnosť AČE na celú vodu, neprijímať 
hocikoho a že každý, kto vystupuje v mene AČE SR by mal mať riadny mandát. 
P.Sedmák sa pýtal, či je vízia spájania sa so SAVE obojstranná. Predseda uviedol, 
že bola ale SAVE ožilo a stratilo záujem o spojenie sa s AČE. J.Námer dostal od 
výboru mandát na zistenie záujmu ostatných asociácií o spájanie. M.Bilanin navrhol 
pred samotnými rokovaniami spísať prínosy, výhody aj nevýhody spájania sa. 
E.Rajczyková navrhuje vyjasniť si z čoho bude väčší osoh, načo M.Bilanin dodal, že 
aj tak nebudeme mať silnejšiu pozíciu než AVS. P.Ďuroška navrhol zistiť, či existuje 
v činnostiach a pôsobnosti AČE a SAVE prekryv, a ak tam nie je, potom je zbytočné 
sa spájať. Záver: Výbor AČE SR si má premyslieť plusy, mínusy, riziká aj príležitosti 
spájania sa s inými asociáciami. Zostáva mu mandát na jednania, čo vzalo VZ na 
vedomie. Predseda hovoril aj o členstve v EWA a záujme predsedníctva EWA 
o návštevu v SR, benefitoch s členstva v EWA, že sa podobne ako CzWA budeme 
snažiť získať viac pridanej hodnoty z tohto členstva. 

 Výbor navrhuje jednorázový finančný príspevok na rok 2023 vo výške 1 000,- EUR 
pre FCHPT STU ako poplatok za služby spojené so sídlom AČE SR na fakulte 
(pošta, kancelárske potreby atď). Bude hradená exkurzia študentov na ČOV Piešťany 
(už je vo finančnom pláne). VZ vzalo na vedomie. 

 Vznik novej odbornej skupiny „Prírodné spôsoby čistenia odpadových vôd“, 
zakladajúci členovia: I. Bodík, W. Frank, Z. Imreová, J. Žember, M. Drtil 
Schválenie vzniku novej odbornej skupiny PSČOV valným zhromaždením bolo 
jednohlasné, nikto sa nezdržal. 

 Revízny technik pre ČOV < 50 EO – overovanie odbornej spôsobilosti – kzei.skVZ 
vzalo na vedomie. 

 25 rokov založenia AČE SR (29.12.1998) bude budúci rok, aká je predstava osláv? 
J.Námer navrhol zopakovať loď na Dunaji, nikto nebol hlasno proti 

 
 
zapísal: Ing. Ševčík, PhD. , sekretár AČE 
v Bratislave, 20.04.2023 
 
 


